

*Transport Department's  
Notes to Participants of the  
Driving Improvement Course (DIC)*

*Please note the following points when you apply for attending the DIC:*

- 1) **Attend the course within the specified period:** If you are ordered by the Courts to attend a DIC, please ensure to complete it within the **period specified by the Courts**. Otherwise, you may be regarded as not yet fulfilling the legal obligation and the Transport Department (TD) may not be able to issue, reissue or renew the driving licence to you.*
- 2) **Always check and complete the required numbers of attendance to DIC as required for fulfilling the legal obligation:** Each outstanding case, be it notice(s) issued to you by the TD or court case(s) for which you are ordered to attend a DIC, would be handled separately. You can only settle 1 outstanding case for each DIC completed. As such, if you have 2 or more outstanding cases, you have to complete corresponding numbers of DIC (i.e. total number of outstanding notices and court cases) for fulfilling the obligation required therein for each case. Otherwise, the TD may not be able to issue, reissue or renew the driving licence to you.*
- 3) **Matching of DIC result with case by sequence of event:** If you have 2 or more outstanding cases, the TD shall count your attendance to fulfill your earliest outstanding case accordingly.*
- 4) **Don't rush to get back the driving licence immediately after completion of DIC:** Your DIC result will normally take **5 working days** to update after completion of the course. The TD cannot process your application for getting back the driving licence until the relevant record is updated.*

*Please contact respective Magistrate's Courts if you are not sure about your specified period to attend the DIC under court case. For other enquiries, please call 1823.*

**運輸署**  
**報讀駕駛改進課程須知**

**報讀駕駛改進課程須注意事項:**

- 1) **請於指定期間內修習駕駛改進課程:** 如你被法庭判令修習駕駛改進課程，務請於法庭命令**指定的期間**內修習該課程。否則，你可被視為還未履行法庭的命令，運輸署亦不能向你發出/重新發出/續領駕駛執照。
- 2) **請確保報讀及完成足夠所需次數的駕駛改進課程**以履行相關的法律責任: 每個未完成的駕駛改進課程個案，無論屬運輸署發出的通知書或法庭的命令，均需獨立處理，故此，當你完成一次駕駛改進課程後只能履行一個個案內所要求的法律責任。如你有兩個或以上未完成的個案，你必須完成相同次數的駕駛改進課程(即未完成的**通知書及法庭命令的總數**)以履行每個未完成個案內的法律責任。否則，運輸署不能向你發出/重新發出/續領駕駛執照。
- 3) **駕駛改進課程成績的配對是按個案的先後次序處理:** 如你有兩個或以上未完成的個案，運輸署會將你的成績配對到最早的個案。
- 4) **請勿在完成駕駛改進課程後立即安排取回駕駛執照:** 在一般情況下，課程的成績紀錄需 **5 個**工作天完成更新。除非你的成績更新已經完成，否則，運輸署不能處理你取回牌照的申請。

如你不清楚法庭命令內就駕駛改進課程的指定修習期間，請與有關的裁判法院聯絡。如有其他查詢，請致電 1823。